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LETNIK V 30. NOVEMBER 1971 .. 
DESETLETNI NACRT 

0 GOZDOVIH 
Republlllki zakon o gozdovlh za

dolZuje gozdnogospodarske orga
nizacije za izdelavo dolgorocnih 
nacrtov za gospodarjenje z goz. 
dovL Te programe potrjujejo re
publiski organi, ob predhodnem 
soglasju obcinske 

Gozdno gospodarstvo Postojna, 
kl gospodari z nasim gozdnim ob
mocjem, je ena izmed prvih orga
nizaclj, ki je izdala omenjeni na
crt in ga tudi ze predlo!ila v raz
pravo na seji sveta za 
kmetijstvo in gozdarstvo pri ob
cinski skupscini. 

Nacrt je zelo zajetna dokumen
tacija, ki analizira zgodovino, se
danje stanje in desetletno per
spektivno gospodarjenje z gozdo
vi. v tem nacrtu je pri
kazana celotna gospodarska de
javnost gozdarstva, hkrati pa ob
ravnava tudi mnozico spremljajo
cih pojavov, ki so soodvisni od 
gozdov in ki predstavljajo zaje
ten del ekonomsko socialne ek
sistence prebivalstva na5e obcine. 

Predlog programa je zahtevno 
strokovno delo, zanimivo in ko
ristno. 

Zdi se mi potrebno, da sl ne
koliko pribltzamo naso obclno s 
tega podrocja, pri cemer pa to 
ni mogoce brez uporabe nekollko 
stevilcnih pokazateljev. Pri tem 
zaradi laijega razumevanja upo
rabljamo zaokrozene 

- polovica obcine je pre
krlta z gozdovi in zajema okrog 
25.000 hektarov gozdov, od tega 
je 9.500 hektarov v druZbeni lasti, 
15.000 bektarov pa je zasebnih 
gozdov; 

- Iesne zaloge v gozdovlh je 6 
milijard kubicnih metrov, od te
ga je 4,5 mllijarde iglavcev in 1,5 
milijarde listavcev. V druZbenem 
sektorju je na 1 hektar popreeno 
300 kubicnih metrov zaloge, v za
sebnem sektorju pa le 200 kubic
nih metrov; 

- desetletni prispevek je 
1.600.000 kubicnih metrov od tega 
dve tretjini iglavcev in ena tret
jina listavcev; 

- desetletna secnja predvideva 
1.350.000 kubicnih metrov, od te· 
ga dve tretjini iglavcev in ena 
tretjina listavcev; 

- desetletna vrednost secnje 
po sedanjih cenah bi 28 
milijard starih dinarjev, od tega 
bi mdali proizvodni 20 
milijard starih dlnarjev, stroski 
vlaganja 2,8 milljarde starih di
narjev in ostanek dohodka 5,5 mi
lijarde starih dinarjev. 
- za druibeni sektor 1 milijardo 
- za zasebni sektor 1,7 mllijarde 

Od predvidenih vlaganj bi zgra
dili 51 kilometrov predvidenih 
cest v vr ednosti 1,3 milijarde. 

Navedeni podatki kaZejo, da 
predstavlja gozdarstvo za naso 
obcino zelo moean in vpllven go
spodarski faktor tudi zato, ker 
imamo razvite mocne Iesno-pre
delovalne kapacitete. 

Pri ocenjevanju omenjenega na
crta pa se nam odpira nekollko 
zelo vaZnih problemov. Najbolj 
znacilne od teh navajam po vrst
nem redu: 

1. Pri obravnavi programa bo 
potrebno dokamo ugotoviti, ali 
predstavljajo navedene stevilke 

Ob dnevu republike felimo vellko delovnih uspehov! 

optimum secenj v nasih gozdo
vih in s tem tudi ugotoviti sklad
nost vUine nalozb v gozdove. 

Hkrati bo potrebno ugotoviti 
skladnost med strukturo in koli
cino secenj, v odnosu do potreb 
nasih predvsem prede
lovalnih kapacitet. Potreben bo 
dogovor med glavnimi potrosniki 
tako v okviru obcine, kakor tudi 
med glavnima potrosnikoma 
drobnih gozdhih sortimentov Bre
stom in Lesonitom. 

v nacrtu je nakazana momost 
organiziranja mehaniziranega 
centra za dokoncno obdelavo goz
nih sortimentov, kar predstavlja 
zelo pozitiven koncept. Ni dvoma, 
da je organizacija tega centra 
stvar dogovora med Brestom in 
Gozdnim gospodarstvom Postoj
na. 

2. lz zgodovinskih podatkov je 
razvidno, da se je zacelo na po
dtocju nase obcine razslojevanje 
ze stoletja, cesar po
sledica je, da je v tem stoletju 
10 odstotkov vee gozdnih povrsin, 
kot jib je bilo. Po zadnji vojni se 
je razslojevanje mocno pospe
silo, eeprav ne na racun izselje
vanja, pac pa so se ti tokovi us
merili v nastajajoco in zgrajeno 
industrijo. Tako je bilo v nasi 
obcini leta 1953 se 51 odstotkov 
cistega kmeckega prebivalstva, le
ta 1961 le 36 odstotkov in je pad
lo do leta 1970 na 22 odstotkov 
Vzroki za te pre:mike so tako v 
nestimulirani kmetijski politiki, 
ki je posebno prizadela hribov
ske kmete, kot tudi v tem, da je 
blimja podrocna industrija nu-

STEVILKA 50 

Smo druzina narodov in narodnosti; kat drzavna skupnost no
ve, Titove Jugos!avije smo stari komaj sedemindvajset !et, pa 
vendar nas v svetu bo!je poznajo kat mnoge drzave, ki so mnogo 
vecje, mnogo starejse in mnogo bogatejse kat smo mi. 

Poznajo nas po tem, da se nismo dati pokoriti najraz!icnejsim 
pritiskom tujih sir, da smo vedno zive!i in de!ovali z zavestjo, da 
drugace kot svobodni ne moremo in nocemo ziveti. 

Poznajo nas po tem, da se z vsemi si!ami poskusamo vkljuciti 
v nag!i gospodarski razvoj sveta. Vedo, da smo biH ena izmed naj
bolj zaostalih dezel in morda prav zato se bolj cenijo tisto, kar 
smo dosegH. 

Poznajo nas kot druzbeno skupnost, ki si svoje celotno ziv!je
nje ureja na nacelih samoupravljanja, kot skupnost, ki na teh 
naceli s svojimi uspehi in tezavami isce svojstveno razvojno pot 
v socia!izem. 

Svojih uspehov, pa tudi razvojnih tezav in protislovij se do
bro zavedamo. Kot se nikoH dos!ej, si odkrito in demokraticno 
povemo vse o na§ih s!abostih in napakah, pa naj si bo v nasem 
gospodarjenju, v medCloveskih odnosih ali v odnosih v nasi dru
zini narodov in naradnosti. V trenutku pa lahko pozabimo na vse 
notranje prepire, kadar se cutimo ogrozene od zunaj. In tisti v 
svetu, ki de!ajo z nami posebne raeune, se tega dobra zavedajo. 
Vedo, da bomo zdruzeni in enotni zna!i braniti svojo svobodo. 

Delovna skupnost Bresta je de!cek te nase ve!ike druzine -
s podobno prehojeno potjo, s podobnimi kriticnimi razciscevanji 
medsebojnih odnosov. Tudi mi se dobra zavedamo, da !ahko pri
cakujemo bo!jsi skupni jutrisnji dan, ce homo z !astnimi sHami, 
z vecjo produktivnostjo in prizadevnostjo zna!i premagati vse 
ovire, ki so na pot:i med danes in jutri. 

Ob Dnevu repub!ike zelimo vsem C!anom de!ovne skupnosti in 
obcanom ve!iko ilelovnih uspehov! 

dila predvsem mlajsim za. 
slufek in soclalno 
varnost. Tako se hitro mnoze 

se 
travniki in to celo na ze

lo vellkih povdinah, ki ze danes 
predstavljajo podrocje vee tisot 
hektarov. 

Zato je nujno, da se takoj pri
stopi k analizam in izdelavi Atu
dije o racionalni izrabi prostora 
na5e obcine. 

Kmetijsld strokovnjaki so ze po 
sklepu obcinske skupscine zasta
vili delo na ugotavljanju, katere 
kmetijske obrate in katera zem
ljiSca so trenutno in perspektiv
no potrebna kmetijsld proizvod
njl, ker ima le-ta pred vsem dru
gim prednost. Preostale povdine, 
predvsem neravninske pa bo tre
ba sistematicno vkljuciti v pro
gram pogozdovanja. Priznati je tre
ba, da ta naloga zaostaja, saj nam 
povr§en sprehod po nasem tere
nu pokaie cela podrocja, ki so se 
zarasla s »§ikaro«, kar predstav
lja skodo tako za lastnike kot za 
druZbo, kvari videz na5e sicer 
Iepe pokrajine, negativno vpliva 
na klimatske razmere; medtem 
ko bi si gozdovi zagotovili poleg 
vsega tudi donosnost, pa 
v nekoliko odmaknjeni perspek
tivi. 

lzdelati bo potrebno akcljski 

Iz vsebine: 

program aktiviranja povrsin, ki 
jib kmetijska izraba 
Predstavniki Gozdnega gospodar
stva izraiajo pripravljenost, da se 
vkljucijo v to akcijo, ki bi mora
la biti usmerjena od odgovornih 
obcinskih organov. 

Pri tem bi omenili se zelo za. 
nimivo oceno ekspertov izdelave 
turistlcnega programa za Severni 
Jadran, v katerega je vkljucena 
tudi nasa obcina. Poleg naravnih 
lepot (Rakov Skocjan, 
jezero, Sneinik, Slivnica) so po 
tej oceni prav nasi gozdovi, cisti 
zrak, clsta jezerska voda in sama 
lega tega podrocja pravi magnet 
za tokove inozemskih turistov, 
posebej pa za prebivalstva, ki Zi
vijo v tehniziranih (Re
ka, Trst, Ljubljana, Zagreb), kjer 
sta onesnaienje zraka in ropot 
vedno bolj nevzdrien problem za 
Zivljenje. 

3. Problem je tudi povezanost 
knietov, lastnikov gozdov v go
spodarjenje z gozdovi, xaradi nji
hove razdrobljenostl. Tako ima
mo v na5i obcini: 

1100 kmetov, kl razpolagajo s 
6.000 hektari gozdov; 800 polkme
tov, ld razpolagajo s 4.600 hekta
ri gozda, in 1500 nekmetov, ld raz-

Konec na 2. strani 
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NaSi ljudje 
Joze Kos, voznik viliearja v 

skladiscu gotovih izdelkov, ze tri
indvajset let dela v Tovarni po
histva Cerknica. Med tern easom 
se je v tovarni zamenjalo ze de
vet direktorjev. 

»Velika prostovoljnih delovnih 
ur smo opravili, ko smo gradili 
tovarno,« pripoveduje Joze Kos. 
Leta 1950 in se naslednja leta 
je v visjih organih oblasti prevla
doval dvom o lokaciji tovarne, 
dvom o tem, ali je primerno gra
diti tako tovamo v Cerknici. Za
to smo z gradnjo pohiteli in zato 
tudi ni bilo vprasanja prostovolj· 
nega dela. S tem smo preprecili 
kakrsne koli razprave o primer· 
nosti lokacije.« 

Joze Kos je bil nekoc tudi 
aktiven v politienih organizaci
jah, zlasti v sindikatu; nekaj 
mandatnih obdobij je bil celo 
predsednik sindikata. Sedaj ak
tivno sodeluje kot clan industrij
skega gasilskega drustva Tovar
ne pohiStva Cerknica. Leta 1958 
je bil od organov upravljanja ce
lo nagrajen za pozrtvovalnost pri 
gasenju pozara. 

»Delo v tovarni mi veliko po
meni. Pomagal sem jo graditi in 
se ob tern zavedam, kako tezko 
bi bilo Zivljenje v nasem kraju, 
ce tovarne ne bi bilo.« 

J.Klancar 

Od izdelave barak in zabojev 
so presli na izdelavo visoko kva
litetnega kosovnega pohistva. Ste
vilo zaposlenih de1avcev je od 120 
naraslo na 800 delavcev. Ko se 
so izdelovali barake za deloviSca 
mladinskih delovnih brigad, se 
je leta 1948 zaposlil v tovarni, 
embalame zaboJe. Tam, kjer se
daj stoji daljsi del tovarne po
hgtva, pa sta bila takrat sadov
njak in kozolec. Ob Cerkniscici 
so bile se stanovanjske hise in 
domacije. »Ce pomislim, kako se 
je vse spremenilo, je dvajset let 
dolga doba,« pravi Joze K.os. 

s sestnajstimi leti je sel Joze 
v partizane. Najprej se je boril 
v .Notranjskem odredu, kasneje 
pa je bii v Levstikovi brigadi. So
deloval je v bojih za osvoboditev 
Ljubljane. Leta 1946 je prise! iz 
vojsk.e. Takoj se je pridrufil ob
novi porusene dezele. Tudi njiho
va hisa je bila med vojno pozga
na. V tem casu je Joze obcasno 
preva:Zal tudi zagani les iz Dole
nje vasi in s Krajeeve zage. 

VaSa mnenja 
o Obzorniku 

Leta 1948 pa se je zaposlil pri 
Lesnoindustrijskem podjetju Cer
knica. Sprva je delal v zabojar
ni na tracni zagi, pozneje pa je 
napredoval v izmenovodjo. V za
boJarni je delal celih deset let, 
vse do konca 1958. leta. 

Ko je bila tovarna leta 1958 po 
pozaru obnovljena in rekonstrui
rana, je bil razporejen v pakimo. 
v tem casu so delavci pakirne 
vskladiscevali in odpremljali go
tove izdelke. Z nabavo modernej
sih strojev in uvedbo finalnejsih 
izdelkov (sivalne omarice, pisalne 
mize in drugo) je nastala potreba 
po samostojnem oddelku od
premne slufbe. 

»Z bratom Emilom sva od
premljala vee kot sest let,« pra
vi Joze Kos. »Delala sva tudi po 
sestnajst ur na dan, tudi ob ne· 
deljah in praznikih. Zaslufek je 
bil dober, saj sva imela veliko 
nadumega dela. Vendar sese da
nes cudim, kako sva to zmogla. 
s takim nacinom odpreme, kot je 
bil takrat, danes ne bi nikamor 
priSli. Takrat sva vse morala pre
nasati roeno.« 

Kdor shranjuje vse stevilke 
nasega glasila, lahko opazi kako 
iz meseca v mesec raste kup nje
govih izvodov. Tokrat homo nanj 
lahko polozili ze petdeseto stevil
ko. Kar lep dosezek - mar ne? 
Vso razvojno pot, uspehe in te
:Zave nase delovne organizacije 
razkriva v svojih straneh teh pet
deset stevilk. Zavedamo se, da bi 
bilo nase glasilo lahko se boljse, 
bolj kriticen, spodbujevalen in te
meljit informator delovnih ljudi. 

Prav zato smo se ob tern ma
lem jubileju odlocili, da povpra
samo nekaj bralcev, kaj menijo o 
Brestovem obzorniku. Zastavili 
smo dve vprasanji: 

1. Kaj menite o dosedanji vse
binski podobi Brestovega obzor
nika? 

2. Kaksen Brestov obzornik bi 
si zeleli v prihodnje? 

Veeina nam je svoje odgovore 
posredovala z resno in iskreno 
mislijo, da bi tudi sami pripo
mogli k oblikovanju vsebinske 
podobe nasega glasila. tal so bili 
tudi tokrat posamezniki - med 
njimi tudi taki, ki bi jim moralo 
biti mnogo do tega, da bi bil Bre
stov obzornik cim boljsi informa
tor - ki jim do taksnega sodelo
vanja ni bilo ... 

Joze Kos, voznik vilicarja v skladlscu gotovih izdelkov 

FRANK JOzE, sistemski pro· 
gramer v sektorju za avtomatsko 
obdelavo podatkov. 

V splosnem menim, da je Bre
stov obzornik kot informator ko
lektiva v redu, zdi pa se mi, da 
veasih kaksnega clanka ne bi bilo 
potrebno objaviti, ker je za sirsi 
krog nezanimiv (na primer ker 
obravnava tematiko, na katero 
se spozna le ozek krog ljudi in 
podobno), medtem ko po drugi 
slrani razliena dogajnja in vpra
sanja v podjetju ne najdejo do
volj prostora v nasem glasilu. 
Ceprav je Obzornik Brestov, se 
mi zdi zelo dobra, ker je sirsi od 
Bresta, da torej obravnava tudi 
sirse podroeje, to je dogajanja v 
Cerknici in cerkniski obcini. 

Mislim pa tudi, da je Brestov 
obzornik prevec informativen in 
da v njem premalo pridejo do 
izraza razliena mnenja, pogledi in 
predlogi o r azlicnih vprasanjih v 
podjetju in o odlocitvah, ki jih 
sprejemajo organi upravljanja 
ali vodstvo podjetja. 

ROT MILAN, oblikovalec: 
Tehnicna ureditev casopisa je 

dobr a . 
Razumljivo je, da v nasem gla

silu prispevki niso bolj kriticni. 
Ce vemo, da casopis berejo tudi 
neelani kolektiva, tega ne bi sme
lo biti. Morda temu vpraSanju 
botruje dejstvo, da posamezniki 
piSejo le na osnovi konkretne za
dolzitve, ki jo da uredniski odbor 
in ne posveeajo dovolj pozorno· 
sti vsebini napisanega clanka. 
Predlagam, da bi uredniski odbor 
imenoval dopisniski aktiv iz vrst 
stalnih dopisovalcev, ki imajo ve
selje do tega dela in prispevajo 
svoje elanke ne glede na to, ali 
so zanje zadolZeni ali ne. V tem 
primeru bi imel uredniski odbor 
lazjo nalogo, saj bi le pregledo
val dospele elanke in jih potem 
po p resoji objavljal. Ker v obcin
skem merilu nimamo podobnega 
glasila kot je nase, je vecina ob
canov odvisna le od easopisa in 
informacij, ki jih posredujeta 
Brest in Kovinoplastika iz Loza. 
Zato bi morala ta dva easopisa 
objavljati razlicne komentarje z 
gospodarskega in politienega po· 
drocja iz vidika nasih kolektivov. 
Torej , vee bi moralo biti infor
macij 0 zivljenju in delu v nasi 
obcini. 

MESOJEDEC MILKA, priprav
nik - prevajalec: 

0 vsebini casopisa lahko govo
rim samo za cas, ko sem studira
la kot Brestov stipendist, saj sem 
se nedavno zaposlila. V 
glavnem je vsebina dobra. Zelo 
pa manjka informacij 0 ucenju 
in delu Brestovih 
ucencev Tehnicne srednje sole in 
t istih , ki se pripravljajo za posa
mezna delovna mesta v proizvod
nji. 

MLINAR MIRO, poslovodja v 
salonu pohistva: 

Vsebina easopisa je v glavnem 
dobra, se boljsa pa bi hila, ee bi 
bilo vee napisanega 0 ljudeh in 
za sirse plasti zaposlenih. 

V trgovini imamo vsak mesec 
precej izvodov nasega easopisa in 
ga ponudimo posameznim stran
kam, ki pridejo nakupovat po· 

BRESTOV OBZORNIK 

Vsako novo stevilko z zanimanjem preberemo 

hiStvo. Zanimata jih predvsem 
zadnja in predzadnja stran . Da 
so te strani dokaj pestre, je do
kaz, da prihaja na podjetje eeda
lje vee resenih kriZank od neela
nov kolektiva. Sportniki pa bi bi
li tudi zadovoljni, ce bi jim v 
nasem casopisu veckrat postreg
li z razlicnimi prispevki o sport
ni dejavnosti v obcini in izven 
nje. 

URBAS ANTON, skladiScnik 
gotovih izdelkov v TP Cerknica: 

Brestov obzornik redno prebi
ram. Zanimajo me elanki, ki pi
sejo 0 novih stvareh. z vsebino 
nasega glasila sem zadovoljen. 

Ce bi bila vsebina bolj kritie
na, s tem ne bi nicesar dosegli, 
saj Brestov obzornik ni pravo 
mesto, na katerem bi razscisce
vali napake. Take stvari je treba 
odpravljati znotraj in sistemat
sko. 

ZELNIK ANICA, kontrolor v 
TP Cerknica: 

Vsako stevilko nasega glasila 
redno prieakujemo. Zelo rada 
preberem zadnjo stran in druge 
zanimivosti. Zlasti so mi vsec 
stalne rubrike, kot so Nasi ljud· 
je, Nase malo mesto, Pravnik od· 
govarja in druge. Obzornik j e za
me zanimiv fe zato, ker je to ca
sopis nasega kolektiva. 

Rubrika Pravnik odgovarja bi 
bila lahko se bolj obsezna in po· 
gosta. Pogresam kaksen zanimiv 
podlistek. Sicer pa bi bila vsebi· 
na Obzornika lahko malo bolj 
kriticna in bolj informativna. 
Vee bi morali pisati o proizvod· 
nih vprasanjih, o delu in Zivlje· 
nju !judi. 

VICIC MARIJA, delavka v fur. 
nirnici TP Cerknica: 

Brestov obzornik redno herem. 
Vsee mi je zato, ker iz n jega iz· 
vern marsikatero zanimivost in 
novost iz nasega kolektiva. Zlasti 
rada herem clanke, ki nas sezna· 
njajo z novostmi iz cerkniske 
obcine. Se nabolj pa me zanima· 
jo clanki 0 novostih v poslova· 
nju, ki napovedujejo izboljsanje 
polozaja delavcev. Na splosno mi 
je vsebina vsee. Vcasih preberem 
prav vse. 

Premalo pa je v casopisu ob
javljenega o mnenjih in staliseih 
delavcev; lahko bi bilo kaj napi
sanega tudi o tern, katera zahte
va delavcev je bila izpolnjena in 
v cem so imeli delavci pravilna 
stalisea. Saj veste, elovek marsi
kaj rece in tudi kaj zmotnega, 
morda prav zaradi tega, ker ni 
dovolj poucen o stvareh. 

GRBEC MARIJA, delavka v na· 
nosu masivnih elementov v TP 
Cer:knica: 

Brestov obzornik je pravzaprav 
edini naein, s pomoej o katerega 
smo delavci malo bolje obvesce· 
ni. 

Zanimajo me elanki, ki govore 
0 perspektivah nasega poslova
nja. Zelo posreeena je stalna ru
brika Nasi ljudje. Zadnja stran 
je tudi zanimiva. Se vee bi IDO· 
rali pisati 0 zivljenju kolektiva. 

KRASEVEC FRANC, susilnicar 
v Tovarni lesnih izdelkov: 

Dosedanji nacin obvescanja 
prek Obzornika bi bil lahko bolj· 
si. Mislim, da za elana Brestove
ga kolektiva ni toliko va:Zno, ka· 
ko je potovala skupina clanov po 
Sovjetski zvezi ali Ameriki. De· 
lavca bolj zanima, kaksne so te· 
:Zave, s katerimi se kolektiv sre· 
euje. Takih clankov je bolj malo. 

Brestov obzornik mora biti 
Brestov in od njega prieakujemo 
novice iz nasih poslovnih enot. 
Ostale novice pa tako izvemo iz 

-· r-
.-j; ·. 

/ 
\ 

.. 

--. - -

dnevnega tiska, radia in televizi· 
je. Tako bodo ljudje bolj segali 
po njem in tudi raje sodelovali s 
svojimi prispevki. 

Mogoce bi bilo dobra, ce bi do
pisniki veckrat imeli kaksne raz· 
govore z vodilnimi usluzbenci po 
poslovnih enotah. Potem pa naj 
bi razgovor objavili taka, kot je 
bil v TT z glavnim direktorjem. 

PISEK ANTON, Tovarna lesnih 
izdelkov Stari trg. 

Ob izidu petdesete stevilke Bre· 
stovega obzornika lahko samo Ce· 
stitam uredniskemu odboru za 
redno izhajanje casopisa, pa tud.i 
vsem dopisnikom, ki so sodelo· 
vali pri tern nacinu obvescanja, 
ki ga imam za zelo koristno in 
potrebno. 

Za izpopolnitev nasega casopi· 
sa bi bilo se marsikaj potrebno. 
Vendar pa mislim, da je urednB
ki odbor prebil led, tezave pa so 
bile in tudi se vedno bodo. 

Morda bi objavili vee mnenj in 
ugotovitev od neposrednih pro
izvajalcev v pozitivnem in nega
tivnem pogledu. 

OTONICAR ALOJZ, tehnolog v 
TP Cerknica: 

Brestov obzornik rad pre biram. 
Zelo rad berem clanke, ki govo
rijo o gospodarstvu. Na splosno 
pa mi vsebina ni vsec. Casopis 
prevec stalno in enostransko ob· 
ravnava doloeena podroeja poslo
vanja, medtem ko se o nekaterih 
stvareh sploh ne piSe. Zato ob
zornik nima pestre vsebine. Vse 
premalo je informacij iz poslov· 
nih enot. 0 razlienih komercial· 
nih razstavah na primer zelo ve· 
liko piSemo, o pomembnih skle· 
pih organov upravljanja pa ne. 
Lahko bi bil tudi bolj kriticen 
do nekaterih pojavov in do deJa 
strokovnih sluzb. 






